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PROTOKÓŁ 

XLI SESJI RADY DZIELNICY V KROWODRZA  

W DNIU 24 PAŹDZIERNIKA 2017 R. 

Kadencji 2014-2018 

I. Otwarcie sesji. 

XLI sesja Rady Dzielnicy V Krowodrza odbyła się w dniu 24 października 2017 r. 

w godz. 18.00 – 19.30 w siedzibie Dzielnicy V, ul. Kazimierza Wielkiego 112/2. 

Prowadzący obrady Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

Zygmunt Wierzbicki przywitał 12 członków Rady, obecnych w chwili rozpoczęcia obrad 

(Lista obecności – zał. nr 1 nin. protokołu), stwierdzając, że Rada posiada kworum otwierając 

obrady XLI sesji Rady. 

W części posiedzenia uczestniczyli mieszkańcy Dzielnicy – lista gości (zał. nr 3). 

Na wstępie Przewodniczący p. Z. Wierzbicki oddał glos przybyłym mieszkańcom. 

Na sesję przybył kolejny członek Rady, obecnych 13 osób. 

Pani Monika Krzywicka reprezentująca zarządcę budynku przy ul. Spokojnej 32 

wypowiedziała się przeciw zamontowaniu słupka na chodnika przed budynkiem oraz 

p. Małgorzata Konopka reprezentująca Zarząd Wspólnoty Budynku ul. Spokojna 32 odczytała 

pismo Przewodniczącego wspólnoty odnośnie sprzeciwu pozostawieniu słupka w tym 

miejscu. 

Na sesję przybyli kolejni członkowie Rady, obecnych 15 osób.   

 Głos zabrali: p. Anna Pojałowska, p. Zygmunt Wierzbicki - sprawa zostanie przekazana do 

Komisji Infrastruktury Komunalnej oraz p. Jan Hoffman. 

Przedstawicielki mieszkańców ul. Spokojnej 32 wypowiedziały się również za zwiększeniem 

miejsc do parkowani, a następnie opuściły salę obrad. 

Na sesję przybyli kolejni członkowie Rady, obecnych 17 osób.   

II. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

Prowadzący poinformował, że z uwagi na brak wniosków o włączenie w porządek 

obrad dla projektów uchwał opiniujących przedłużenie umów najmu lokali – projekty 



wg pisma ML-02.7123.370.2017.ES oraz pisma ML-02.7123.705.2017.AJ – nie będą 

procedowane. 

Następnie Prowadzący p. Z. Wierzbicki przedstawił wnioski o włączenie w projekt 

porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie budowy elektroenergetycznego przyłącza 

oświetlenia ulicznego przy Alei Grottgera (projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej). 

Wniosek przyjęto: za 16 głosów, 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 17 

członków Rady. 

2. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie budynku mieszkalnego wielorodzinnego, z 

usługami, z garażem podziemnym i infrastrukturą drogową na działkach nr 15, 16, 

17/2 obr.4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w Krakowie (projekt 

Komisji Architektury BiU). 

Wniosek przyjęto: za 16 głosów, 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 17 

członków Rady. 

Na sesję przybył kolejny członek Rady, obecnych 18 osób. 

Projekt porządku obrad:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza.  

4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy Krowodrza 

patronatem XVI szkolnego i XV Międzyszkolnego Konkursu Pięknego Słowa „Mój 

Kraków (projekt Zarządu). 

5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie montażu progów zwalniających 

w ul. Biernackiego (projekt Zarządu). 

6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2017 (projekt Zarządu). 

7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku o przywrócenie miejsc postojowych 

na terenie Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu). 



8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie budowy elektroenergetycznego przyłącza 

oświetlenia ulicznego przy Alei Grottgera (projekt Komisji Infrastruktury 

Komunalnej). 

9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie budynku mieszkalnego wielorodzinnego, 

z usługami, z garażem podziemnym i infrastrukturą drogową na działkach nr 15, 16, 

17/2 obr.4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w Krakowie (projekt Komisji 

Architektury BiU). 

10. Oświadczenia. Komunikaty.  

11.  Zakończenie sesji.    

Przedstawiony projekt porządku obrad został przyjęty: za 16 członków Rady, 2 osoby nie 

biorą udziału w głosowaniu; w obecności 18 członków Rady. 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza. 

 

Wobec braku uwag do protokołu z XL sesji Przewodniczący stwierdził jego przyjęcie.  
 

Ad.4. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie objęcia przez Radę Dzielnicy Krowodrza 

patronatem XVI szkolnego i XV Międzyszkolnego Konkursu Pięknego Słowa „Mój 

Kraków” (projekt Zarządu). 

 Projekt uchwały odczytał Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

Projekt uchwały przyjęto: za – 17 głosów; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w 

obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie objęcia przez 

Radę Dzielnicy Krowodrza patronatem XVI szkolnego i XV Międzyszkolnego Konkursu 

Pięknego Słowa „Mój Kraków - uchwała nr XLI/325/2017 (zał. nr 4). 

 

Ad.5. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie montażu progów zwalniających 

w ul. Biernackiego (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki. 

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Agnieszka Wantuch, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Jan 

Hoffman. 

Poprawka p. Piotra Klimowicza ( zał. nr 5 - dopisanie w §1 słowa: „ceramicznych”) 

została przyjęta: za – 6 głosów; przeciw - 3 głosy: wstrzymujące - 9 głosów; w obecności 

18 członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawką przyjęto: za – 17 głosów; 1 osoba nie bierze udziału w 

głosowaniu; w obecności 18 członków Rady. 



Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie montażu progów 

zwalniających w ul. Biernackiego - uchwała nr XL/326/2017 (zał. nr 6). 

 

Ad.6. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany w zadaniach Dzielnicy V Krowodrza 

na rok 2017 (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały odczytał oraz omówił proponowane zmiany w uchwale Przewodniczący 

p. Zygmunt Wierzbicki.  

Głos zabrali: p. Janusz Michałowski, p. Anna Pojałowska, p. Przemysław Łukasik, p. z. 

Wierzbicki, p. Mateusz Jachimowski, p. Małgorzata Kozień, p. Edward Tarczałowicz, 

p. Piotr Klimowicz 

 

Projekt uchwały przyjęto: za - jednogłośnie; w obecności 18 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie zmiany w zadaniach 

Dzielnicy V Krowodrza na rok 2017 - uchwała nr XLI/327/2017 (zał. nr 7). 

 

Ad. 7. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie wniosku o przywrócenie miejsc postojowych 

na terenie Dzielnicy V Krowodrza (projekt Zarządu). 

Projekt uchwały odczytał oraz omówił Przewodniczący p. Zygmunt Wierzbicki.  

Głos zabrał: p. Piotr Klimowicz, p. Małgorzata Kozień p. Z. Wierzbicki, p. Agnieszka 

Wantuch, p. Anna Pojałowska, Adam Michaluk, p. Jan Hoffman. 

Sesję opuściło kolejno 2 członków Rady, obecnych 16 osób. 

Zarząd jednogłośnie dokonał korekty w proponowanym projekcie - zastępując w par. 1 

słowo - ilości na „liczby”. 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką Zarządu przyjęto: za – 13 głosów; przeciw – 1 

głos; przy 1 wstrzymującym; 1 osoba nie bierze udziału w głosowaniu; w obecności 16 

członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie wniosku o 

przywrócenie miejsc postojowych na terenie Dzielnicy V Krowodrza - uchwała nr 

XLI/328/2017 (zał. nr 8). 

Sesje opuścił kolejny członek Rady; obecnych 15 osób. 

 Ad.8. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie budowy elektroenergetycznego przyłącza 

oświetlenia ulicznego przy Alei Grottgera (projekt Komisji Infrastruktury Komunalnej). 

Projekt uchwał w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej przedstawił p. Janusz 

Michałowski.  

Głos zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki oraz p. Marcin Grega. 



Projekt uchwały: za – 14 głosów; przeciw – 1 głos; w obecności 15 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V w sprawie budowy 

elektroenergetycznego przyłącza oświetlenia ulicznego przy Alei Grottgera - uchwała nr 

XLI/329/2017 (zał. nr 9). 

 

Ad. 9. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie budynku mieszkalnego wielorodzinnego, 

z usługami, z garażem podziemnym i infrastrukturą drogową na działkach nr 15, 16, 17/2 

obr.4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w Krakowie (projekt Komisji Architektury 

BiU). 

Projekt uchwały przedstawił p. Janusz Michałowski. 

Głos zabrali; p. Małgorzata Kozień, p. Edward Tarczałowicz, p. Anna Pojałowska, 

p. Piotr Klimowicz oraz p. Jan Hoffman składając Poprawke do projektu uchwały ( zał.nr 

10 – dotycząca zmiany treści uzasdnienia). 

Poprawkę przyjęto: za – jednogłośnie; w obecności 15 członków Rady. 

Projekt uchwały wraz z poprawką : za – jednogłośnie; w obecności 15 członków Rady. 

Prowadzący stwierdził przyjęcie uchwały Rady Dzielnicy V budynku mieszkalnego 

wielorodzinnego, z usługami, z garażem podziemnym i infrastrukturą drogową na działkach 

nr 15, 16, 17/2 obr.4 Krowodrza przy ul. Kazimierza Wielkiego w Krakowie - uchwała nr 

XLI/330/2017 (zał. nr 11). 
 

Ad.10. Oświadczenia. Komunikaty. 

1. Pan Edward Tarczałowicz nawiązał do prowadzonych remontów na terenie Dzielnicy 

– w tym ul. Czarnowiejskiej remontowanej przed dwoma laty - nawierzchnia już 

pęka, tworzą się koleiny - konieczności udziału radnych w tych odbiorach; głos 

zabrali: p. Piotr Klimowicz, p. Zygmunt Wierzbicki, p. Janusz Michałowski. 

2. P. Marcin Gera zabrał głos w sprawie rozpoczętych zajęć dla seniorów. 

3. P. Piotr Klimowicz zwrócił się z pytaniem odnośnie projektu uchwały ws. wymiany 

ogrodzenia w Parku Królewskim w Łobzowie (założył kolejny projekt uchwały w tej 

sprawie). Głos zabrali: p. Edward Tarczałowicz, p. Z. Wierzbicki. p. Anna 

Pojałowska. 

4. P. Zygmunt Wierzbnicki poinformował o projekcie ws. przebudowy ul. Królewskiej, 

który będzie opiniowany na kolejnej sesji prosząc o udział w posiedzeniu komisji 

celem zapoznania się z projektem. 

5. P. Anna Pojałowska zabrała głos w sprawie projektu Grupy Radnych odnośnie 

demontażu płyt i rekultywacji zieleńca – głos zabrał p. Piotr Klimowicz. 



6. P. Jacek Biliński zdał relację z „Dnia seniora, który odbył się w dniu 21 października 

br.  

Ad. 11.  Zakończenie sesji.   

Wobec wyczerpania porządku obrad XLI sesji Rady Dzielnicy V Krowodrza Prowadzący 

obrady zamknął sesję Rady o godz. 19.30. 

 

 

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy V Krowodrza 

                                                     Zygmunt Wierzbicki 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Ambrozik 
 

pracownik biura Rady. 

 


